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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:338 Vilka ”traineejobbare” finansministern har träffat

I en interpellationsdebatt den 3 november 2015 sa finansministern följande: 
"Jag har träffat ungdomar i Västerås som har traineejobb i den variant som man 
har i Västerås." Enligt statistik från Arbetsförmedlingen som tagits fram av 
SVT har dock bara ett traineejobb registrerats. Det är också bara Uppsala och 
Borås som skrivit under avtal med Arbetsförmedlingen att kunna teckna 
"utbildningskontrakt". Det är svårt att förstå hur finansministern kan ha träffat 
ett flertal ungdomar med traineejobb i Västerås när endast ett traineejobb 
registrerats och det i en annan kommun. Frågan är vilka finansministern 
träffade i sitt påstådda besök i Västerås. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansministern:

Vad menade finansministern med sitt ovan nämnda uttalande i kammaren? 

………………………………………

Fredrik Schulte (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
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